

## Call for Applications

In the framework of the Erasmus+KA171 *Lucian Blaga University of Sibiu* invite **Academic staff** to attend the **12<sup>th</sup> edition** of the **International Week**, between **May 11<sup>th</sup> and May 15<sup>th</sup>, 2026**.

You are invited to ULBS iWeek 2026 to engage in a common, sustainable cooperation on education, research, and innovation. (One 01 spot available to participate in the upcoming *iweek*)

### *iWeek 2026 Topics*

Embracing the flexibility and connectivity of the hybrid format, we warmly invite you to join our sessions, tailored for both academics and students.

iWeek 2026 approaches a range of topics such as:

- Artificial intelligence and emerging technologies in higher education
- The social impact of universities and community engagement
- Diversity, equity, and inclusion in academic environments
- Academic mobility and cooperation in a changing global context
- Data-driven decision-making in higher education
- Open science, research integrity and academic ethics
- Interdisciplinary collaboration and knowledge transfer

### *iWeek 2026 Contributors:*

In case you wish to submit your contribution to the iWeek 2026 programme, please feel free to share your perspectives on a topic, divided into one or two lectures. The audience consists mainly of undergraduates, master's students, doctoral candidates, and professors. All the lectures will be held in English/German/French.

For this edition, we are continuing with a hybrid format, hosting both online and on-site meetings.

Staff members are encouraged to participate in the iWeek event!

### *Required documents :*

- Curriculum Vitae
- Certificate of English proficiency (Minimum **B2** Level) from the Intensive Language Center CEIL

**Application deadline: 16 March 2026**

*Academic Evaluation criteria:*

- The quality and coherence of the pedagogical proposal.
- Proficiency in English requirement.
- The potential institutional impact of the proposed activity.

Please send the required documents to the following email address before the stated deadline:

[erasmusplus.udl@gmail.com](mailto:erasmusplus.udl@gmail.com)

## اعلان عن مشاركة في الاسبوع الدولي بجامعة لوسيان بلاثا / رومانيا2026 International Week

في اطار برنامج ايراسموس+ KA171 تدعو جامعة لوسيان بلاثا بمدينة سيبو/رومانيا University of Lucian Blaga in Sibiu/Roumania أعضاء هيئة التدريس للمشاركة في النسخة الثانية عشر من الاسبوع الدولي وذلك خلال الفترة الممتدة ما بين 11ماي الى غاية 15ماي 2026 من أجل تعاون مشترك ومستدام في مجالات التعليم و البحث العلمي كما يسر الجامعة ULBS دعوة للحضور إلى iWeek 2026 من أجل تعزيز تعاون مشترك ومستدام في مجالات التعليم والبحث والابتكار.

يتوفر مقعد واحد (01) للمشاركة في الاسبوع الدولي.

### المواضيع المتناولة:

يتناول الاسبوع مجموعة من المواضيع موجهة لكل من الأكاديميين والطلبة والمتمثلة في:

- الذكاء الاصطناعي والتقنيات الناشئة في التعليم العالي
- الأثر الاجتماعي للجامعات والتفاعل المجتمعي
- التنوع والانصاف والشمول في البيئات الأكاديمية
- الحركية الأكاديمية والتعاون في سياق عالمي متغير
- اتخاذ القرار القائم على البيانات في التعليم العالي
- التفتح في مجال العلم ونزاهة البحث وأخلاقيات العمل الأكاديمي
- التعاون متعدد التخصصات ونقل المعرفة

### المشاركة في برنامج الاسبوع: iWeek2026

- يمكن مشاركة الأساتذة بآرائهم وأفكارهم في أحد المواضيع على شكل محاضرة أو محاضرتين.
- يتكون الحضور أساسا من طلبة البكالوريوس والماجستير والدكتوراه إضافة الى أساتذة.
- ستعقد المحاضرات باللغات الإنجليزية أو الألمانية أو الفرنسية.

### الوثائق المطلوبة:

- السيرة الذاتية
- شهادة اتقان اللغة الإنجليزية صادرة عن مركز اللغات المكثفة CEIL مستوى لا يقل عن B2

**آخر أجل لتقديم الطلبات: 2026/03/16**

### المعايير الأكاديمية:

- جودة المقترح البيداغوجي
- الكفاءة في استخدام اللغة الإنجليزية
- الأثر المؤسسي

يرجى إرسال الوثائق المطلوبة قبل الموعد النهائي المذكور إلى البريد الإلكتروني التالي:

erasmusplus.udl@gmail.com